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1. Welke richtlijnen gaat de gemeenten nu hanteren qua afstand van windturbine tot 
woning? En wordt er onderscheid gemaakt in deze afstand wanneer het een  
woonkern betreft of een solidaire woning? 

2. Wordt er een maximale hoogte gesteld aan de windturbine?
3. Welke afstand wordt er aangehouden tot aan de N245?
4. Welke afstand wordt er aangehouden tot de bestaande windturbines aan de andere 

zijde van de N245?
5. Wie bepaald wat een natuurgebied is? Bijv het Geestmerambacht is een natuurgebied. 

De vele vogels die daar leven, leven ook in onze tuinen, want hun leefgebied is 
immers niet zo afgrensbaar dat ze alleen op het GMA blijven. De natuurfederaties 
stellen dat als de windturbines niet in een natuurgebied gezet kunnen worden dat ze 
dan wel bij ons geplaatst kunnen worden in het buitengebied. Wie is er dan 
verantwoordelijk voor de bescherming van alle dieren (de ransuil, torenvalk, buizerd, 
putter, ijsvogel, kwikstaart, bonte specht, boomklever, zwaluw, koekoek, patrijs, vos, 
hermelijn, vleermuis, reiger, zilver reiger, vink, mus etc) die hier rond ons huis leven?

6. De raad van Alkmaar heeft zich tijdens de verkiezingen uitgesproken over het behoud 
van het polderlandschap van de schermer. Hierdoor kwam het niet als zoekgebied op 
de kaart te staan. Er is in de voorgaande jaren veel gesproken over het behoud van 
het Langerdijker landschap. Ik citeer: 

Kwaliteit van de ruimte wordt in de gemeente Langedijk van groot belang geacht.
· Goede inpassing van ruimtelijke plannen. 
· Vanuit landschap en cultuurhistorie de beoogde ruimtelijke kwaliteit 

verantwoorden. 
· Schept kaders en ambities voor ruimtelijke ontwikkelingen passend bij de identiteit 

van het gebied. 

Hoe kan het dat deze plannen zo afwijkt van de visie die jullie al jaren uitdragen als 
gemeente? En word deze visie meegenomen in de besluitvorming? 

7. Zijn er al uitgangspunten opgesteld ten aanzien van participatie? Er wordt gestreefd 
naar 50% eigendom of lokaal participatie van omwonenden, hoever reikt het begrip 
omwonenden? 

7. Kunnen jullie verduidelijken waarom plaatsing van windturbines nabij de Kerkmeerweg 
conflicteert met de bewoners? Niet dat wij de windturbines daar zouden willen, maar 
graag nader uitleg over de wettelijke en landschappelijke inpassing van windturbines 
en waarom dit hier niet kan?
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